

Animals in Residence إقامة الحيوانات

As a curious individual interested to learn about zoology, you will need to fill out this report, but **first you will need to pick 1 animal that interests you.**

كمهتم بعلم الحيوان، ستحتاج إلى ملء هذا التقرير، ولكن **عليك أولاً اختيار حيوان واحد يثير اهتمامك.**

Keyword:

Zoology: Zoology is the study of all animals, ranging from tiny insects to large mammals.

Zoologists: Zoologists study animals' diets, lifestyles, and their environments.

الكلمات الدالة:

علم الحيوان: من فروع الأحياء يعرفنا بمعلومات حول أصول الحيوانات وطرق تربيتهم من الحشرات الدقيقة والحيوانات الكبيرة.

علماء الحيوان: خبراء يدرسون الحيوانات علمياً مثلًا خلايا الحيوانات وطعامهم وبيئاتهم.

ارسم أو ألصق صورة للحيوان الذي اخترته:

Draw or stick a picture of the animal you chose:

Description الوصف

3 حقائق مشوقة تعلمتها عن _____

3 Interesting facts I have learned about _____

بيئة

Habitat

النظام الغذائي

Diet

لون الفراء/الجلد/الريش

Fur/Skin Colour/Feather

فصيلة

Kingdom

Learning Objective

- Develop the ability to observe and identify various animal species that can survive in the Qatari habitat.
- Discover the differences between different animal species based on their physical characteristics.
- Gain insight into the specific characteristics of the Qatari habitat and how it supports the wildlife.
- Increase awareness about the importance of preserving natural habitats and the role of wildlife conservation in Qatar.
- Promote independent research and explore specific animal species or their ecological roles.

Can you replicate your chosen animal's natural habitat?
You will now design your 3D animal habitat, you will need:

- Cardboard surface
- A print of your chosen animal
- Some old tree toys or cut out your own trees and plants.
- Natural textures such as sand and small rocks.
- Glue sticks or PVA white glue
- Scissors
- Colouring pens



الأهداف التعليمية

- تنمية مهارات ملاحظة وتحديد أنواع الحيوانات المتنوعة التي تستطيع التأقلم في البيئة القطرية.
- اكتساب فهم أعمق للاختلافات بين أنواع الحيوانات المتنوعة استنادًا إلى خصائصها الجسدية والفيزيائية.
- التعرف على الخصائص الفريدة للبيئة القطرية وكيف يمكن لوجود هذه الخصائص أن تؤثر على حياتنا وعلى الحياة البرية.
- زيادة الوعي بأهمية الحفاظ على البيئات الطبيعية والمحافظة على الحياة البرية في قطر.
- تشجيع روح البحث والاكتشاف من خلال دراسة أنواع معينة من الحيوانات ودورها في البيئة.

هل يمكنك محاكاة الموطن الطبيعي للحيوان الذي اخترته؟
لإعادة تصميم موطن الحيوان الذي اخترته، ستحتاج إلى:

- سطح من الورق المقوى
- صورة للحيوان الذي اخترته
- ألعاب الأشجار القديمة أو الأشجار والنباتات الورقية.
- قوام طبيعي مثل الرمل والصخور الصغيرة.
- صمغ جاف أو صمغ أبيض سائل
- مقص
- أقلام تلوين